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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Tomas Eneroth (S)

2018/19:274 Slussväg mellan Trollhättan och Lilla Edet

En studie av förutsättningarna för Vänersjöfarten i framtiden har genomförts av 
Region Värmland, Västra Götalandsregionen, Sjöfartsverket, Göteborgs stad 
och Trafikverket. Slutsatsen av studien är att det finns två scenarier. Det första 
scenariot innebär bland annat att det byggs nya slussar i Trollhätte kanal. I det 
andra scenariot stängs slussarna runt år 2030, då de beräknas ha gjort sitt. 
Konsekvensen blir då att sjötransporterna flyttas till andra transportsätt och att 
Vänersjöfarten läggs ned. 

I maj 2018 fattade den rödgröna regeringen ett beslut om en nationell 
trafikslagsövergripande plan för perioden 2018–2029. I denna plan finns 
satsningar på Trollhätte kanal och nya slussar. Dock kan det ifrågasättas 
huruvida regeringen kommer att kunna leva upp till detta i och med 
januariöverenskommelsen. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Tomas Eneroth: 

 

Avser statsrådet att fullfölja den trafikslagsövergripande plan som regeringen 
beslutade om 2018 och som avser satsningar på nya slussar för Trollhätte 
kanal? 

………………………………………

Camilla Waltersson Grönvall (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2019-02-20
Besvaras senast
2019-02-27 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren


